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Tilbake til toppen 

PROTOKOLL 

Publisert 14.april 

 

Styremøte 4/25 
Dato: Lørdag 5.april 
Tid: Lørdag kl.10:00-17:30  
Sted: Fysisk  

 

Forbundsstyret: Amalie Husby, Martin Dønland, Idun E. 
Stavseng, Jakob Vevatne, Kjersti Nygaard, Mathias Tønnessen, 
Cesilie Øygard, Jenny Hunvik 

Administrasjonen: Atle Rolstadaas, Birte Sunde Leirvåg, Espen 
Lie, Sofus Rasmussen, Amalie Skavnes, Emilie Ødegård, Maren 
F. Kvammen 

 

Forfall: 

  

Forkortelser i saksgrunnlaget: 

Forbundsstyret: Amalie Husby (AH), Martin Dønland (MD), Idun E. Stavseng 
(IES), Jakob Vevatne (JV), Kjersti Nygaard (KN), Mathias Tønnessen (MT), 
Cesilie Øygard (CØ), Jenny Hunvik (JH) 

Administrasjonen: Atle Rolstadaas (AR), Sofus Rasmussen (SR), Amalie 
Skavnes (AS), Espen Lie (EL), Emilie Ødegård (EØ), Birte Sunde Leirvåg 
(BSL), Maren Fernandez Kvammen (MFK) 

Utvalg og komitéer: Anke- og regelkomitéen (AOR), Anleggsutvalget (ALU), 
Bærekraftsutvalget (BU) og Markedsutvalget (MU) 
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SAKSLISTE 

Intro 
Godkjenning av innkalling, agenda og valg av ordstyrer 
Gjennomgang av NSIs oppfølgingsprotokoll  

Infosaker 

1/4/25   Informasjon fra forbundskontoret 

2/4/25   Informasjon fra AU 

3/4/25   Informasjon fra anleggsutvalget 

4/4/25 Informasjon fra bærekraftsutvalget 

5/4/25   Informasjon fra markedsutvalget 
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7/4/25   Protester SNM Håndball og SNM Innebandy 

 

Vedtakssaker 

6/4/25   Årsregnskap og årsberetning 2024 

7/4/25   Regnskapsrapport pr 24.mars 2025  

8/4/25   Samarbeidsavtale Scandic  

9/4/25   Endringer i NIFs sanksjonsreglement 

10/4/25  Tid og sted Forbundstinget 2026 

11/4/25  Representanter årsmøte SFF 

12/4/25  Delegater ekstraordinært GA EUSA 

13/4/25  Delegat til generalforsamling FISU 

14/4/25  Søknad Studentlekene Tromsø 2026 
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Diskusjonssaker 

1/4/25   Bankett/Avslutningsseremoni ved SNM 

2/4/25   Dommerhonorar og dommerfakturering 

3/4/25   Innkomne forslag til Idrettstinget 2025 

4/4/25 Aktuelle deltakere på idrettspolitisk 
nettverkssamling NIF 

5/4/25   Medlemskap SFF 

6/4/25   Evaluering kontaktpersonordningen 

7/4/25   Evaluering halv periode FS 

 

 

 

President Amalie Husby åpnet styremøtet lørdag 5.april kl.10:00. 

 

Godkjenning av innkalling, agenda og valg av 
ordstyrer 

Innkalling vedtas på styremøte 4/25. 

Saksliste og sakspapirer ble tilgjengeliggjort i Teams 28. mars. 

Det ble gjennomført en habilitetsvurdering. Følgende styremedlemmer 
ble vurdert inhabil: 

• MD i vedtakssak 14/4/25 

AH foreslås som ordstyrer. 

  

Vedtak:  
Forbundsstyret godkjenner innkalling og agenda. Forbundsstyret 
godkjenner AH som ordstyrer.   
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Gjennomgang av NSIs oppfølgingsprotokoll   

Siden styremøte 1/25: 

Vedtakssak 2/1/25: Høringssvar rapport for godt styresett er sendt inn 
til NIF 

Vedtakssak 3/E2/25: Høringssvar idrettens nasjonale tiltaksplan mot 
økonomiske barrierer er sendt til NIF 

Vedtakssak 4/E2/25: Samarbeidsavtale med LO er signert 

Vedtakssak 5/E3/25: Administrasjonen har fulgt opp dialogen med TSI 
vedrørende Studentlekene 2026. Søknad er mottatt og behandles i 
styremøte 4/25 

 

 

 

Informasjonssak 1/4/25: 
Informasjon fra forbundskontoret 

SAK: AR 

 

AR innledet saken. Følgende ble lagt til utover saksgrunnlaget: 

• Datoer ble rettet opp da det var skrevet feil måned 

• Det er ønskelig med representasjon fra FS under SNM 

Sandvolleyball i Trondheim, 12.-14.mai 

• Ansatt prosjektmedarbeider bærekraft – innvilget støtte ut 

2025, med mulighet inn i 2026 

• Klubbutvikling – gjennomført styrearbeid i praksis kurs for TSI 

og undergruppene 

• SNM, pt ser det ut til å bli 10-12 SNM til høsten 
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Informasjonssak 2/4/25: 
Informasjon fra AU 

SAK: AU 

 

AU har gjennomført følgende arbeid siden forrige styremøte: 

• IES har deltatt på Mangfold- og inkluderingskonferanse og 

Anleggskonferanse i januar 

• AU har deltatt på Studentidrettskonferanse i Trondheim 

• IES har deltatt på uttakshelg til Idrettsutvekslingen 

• AU har deltatt på Nettverkssamlingen til NSI 

• IES representerte NSI under generalforsamlingen til NTNUI 

• MD har gjennomført workshop i Røros i forbindelse med 

kompetanseprogram for økonomisk inkludering og 

samarbeidsavtale med Rørosbanken 

• AU har deltatt på SFF-møte 

• AH har hatt en kaffesamtale med NSO  

• AH har gjennomført samtaler med alle i styret, som en 

forberedelse til evaluering etter halv periode 

• AH har deltatt på Landsmøtet til NSO 

 

Informasjonssak 3/4/25: 
Informasjon fra anleggsutvalget 

SAK: IES 

 

ALU har sidan forrige styremøte hatt fleire møter der vi har etablert 
spørreskjema og gjennomført kartlegging av dagens anleggssituasjon i 
norsk studentidrett. Videre frå dette holdt vi en workshop med 
kartlegging under Nettverkssamling i Oslo i mars. Utanfor spesifikk 
anleggskartlegging deltok fleire frå utvalget på 
Studentidrettskonferansen i Trondheim i februar, og i etterkant har vi 
sendt inn punkt og innspel til Sit og politiske parti for å få inn punkt om 
studentidrett i politiske partiprogram.  
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Informasjonssak 4/4/25: 
Informasjon fra bærekraftsutvalget 

SAK: JV 

 

I den siste perioden har BU kommet skikkelig i gang med å begynne 
arbeidet med loggingen i GPT. Så langt har man ført WUG, og flere 
SNM. Workshopen under Nettverkssamlingen gikk fint, hvor BU fikk en 
del gode innspill og tilbakemeldinger. Utvalget har neste møte 1. april 
for å gå gjennom innspillene vi fikk inn. BU har også fått et nytt 
medlem i utvalget, Sebastian Tveit fra FSI. 

 

Informasjonssak 5/4/25: 
Informasjon fra markedsutvalget 

SAK: CØ 
 

Siden forrige styremøte har MU hatt et digitalt møte (05.03) for å følge 
opp oppgaver som ble tildelt under fysisk møte i januar. Disse 
oppgavene handlet om å ta for seg forskjellige sektorer, presentere 
ulike funn og plukke ut potensielle samarbeidspartnere vi kan jobbe 
videre med. Jobben videre vil være å konkretisere mer rundt potensielle 
samarbeidspartnere ytterligere, for videre starte arbeidet med å 
komme i kontakt med de det gjelder.  

 

Informasjonssak 6/4/25: 
Informasjon kandidatur EUSA 2025 

SAK: AU 
 

Siden WUG Torino 2025 har Yngvild Larsen Schei (YLS) gjort følgende 
arbeid knyttet til sitt kandidatur til EC i EUSA: 

• Samtale med Verena (FISU) 

• Samtale med Bill (GBR) 
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YLS er i kontakt med Jörg (EUSA) om en samtale før påske. 

 

 

Informasjonssak 7/4/25: 
Protester SNM Håndball og SNM Innebandy 

SAK: BSL 
 

Det ble levert og behandlet to protester under SNM i januar-februar. 
Ingen av protestene ble anket videre til Forbundsstyret. 

 

MD og JMV innledet saken. Ingenting ble lagt til utover sakspapirene. 

 

 

Vedtakssak 6/4/25:  

Årsregnskap og årsberetning 2024 

SAK: AR 

 

Årsregnskapet 2024, inkl. styrets økonomiske årsberetning 2024, er 
ferdigstilt. Årsregnskap og årsberetning oversendes revisor etter 
vedtak og vil bli sendt til forbundsstyret for elektronisk signering i 
etterkant. Kontrollutvalget vil få tilsendt signert årsregnskap og 
årsberetning slik at de får utarbeidet sin beretning.  

Årsregnskapet for 2024 viser et overskudd på kr 1 626 221.  

 

AR innledet saken. Følgende kom opp i behandlingen av saken: 

• Under driftsinntekter er det noe misvisende at det står 

«dommeravgifter». Denne kan virke noe misvisende da vi har 

større kostnader enn inntekter på dommere. 
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Vedtak:  
Forbundsstyret godkjenner årsregnskapet og den økonomiske 
årsberetningen for 2024. Dokumentene oversendes revisor og 
sendes til forbundsstyret for elektronisk signering i etterkant av 
revisjonen. 

 
 

 

Vedtakssak 7/4/25:  

Regnskapsrapport pr 24.mars 2025 

SAK: AR 

 

Regnskapet pr 24.mars 2025 viser et større overskudd enn periodisert. 
Hovedforklaringen er økt tildeling over post 2 og 3, ny 
samarbeidsavtale med LO og at flere kostnader ikke er regnskapsført 
pr 24.mars. En plan for hvordan det økte overskuddet skal benyttes på 
best mulig måte vil presenteres i styremøtet i juni. 

 

      

Vedtak:  
Forbundsstyret tar regnskapsrapport pr 24.mars 2025 til 
etterretning.  
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Vedtakssak 8/4/25: 

Samarbeidsavtale Scandic 

SAK: EL 

 

Studentidretten vil 2024-2028:  
1.1.1 Studentidretten har tilknyttet seg tre nasjonale 
samarbeidspartnere 

 

 
Norges studentidrettsforbund har mottatt et tilbud fra Scandic Hotels 
om en samarbeidsavtale for 2025/2026. Avtalen gir NSI, tilknyttede 
arrangører og medlemmer økonomiske fordeler og praktiske løsninger 
for overnatting i forbindelse med arrangement i regi av 
studentidrettsforbund.  
 

Avtalen gir NSI en økonomisk fordel gjennom kickback og frirom, samt 
rabatterte priser for norsk studentidrett. Avtalen innebærer ingen 
økonomiske forpliktelser for NSI, men vil kunne gi betydelige 
besparelser og forutsigbarhet i planleggingen av 
studentidrettsarrangementer.  

 

AR innledet saken. Følgende kom opp i behandlingen av saken: 

• Følg opp med Scandic om det er mulig å få inn noe om catering 

og konferanser i reduksjon av kostnader ev. andre tilbud/gode 

priser 

• Ønskelig med en avtale på 2 år, med årlig evaluering og 

mulighet til forlengelse 

 

Vedtak:  
Forbundsstyret vedtar å inngå et samarbeid med Scandic med 
tilhørende innhold og forutsetninger for samarbeidet, med de innspill 
som kom i saken. Forbundsstyret ber administrasjonen om å sluttføre 
forhandlingen med Scandic, og gir generalsekretær myndighet til å 
signere avtalen på vegne av Norges studentidrettsforbund. Signert 
avtale skal oversendes forbundsstyret så snart denne foreligger. 
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Vedtakssak 9/4/25: 

Endringer i NIFs sanksjonsreglement 

SAK: AR 

 

Studentidretten vil 2024-2028:  
1.2 Utvikle kompetente ledere og veldrevne studentidrettslag 

 

7.mai 2024 sendte NSI en bekymringsmelding til Idrettsstyret, hvor vi 
informerte om vår erfaring med NIFs Påtalenemd og NIFs Domsutvalg. 
I bekymringsmeldingen kom vi med følgende tilbakemeldinger på 
dagens varslingssystem: 

• Behandlingsprosessen i en varslingssak som løftes til NIFs 
Påtalenemd og NIFs Domsutvalg bør bli mer forutsigbart hvor 
det nedsettes et krav til maksimal behandlingstid fra innsendt 
sak.  

• Status på innsendte saker bør kunne spores fra det 
organisasjonsleddet som har sendt inn saken.  

• Det bør gjennomføres en evaluering av dagens 
varslingsorganer i norsk idrett som inkluderer både 
ressursbehov og behandlingstid.  

 

I april 2025 har saken som vi benyttet som eksempel i 
bekymringsmeldingen vært hos NIFs Domsutvalg i 24 måneder. Vi har 
ikke opplevd noen endring i verken kommunikasjon eller behandling 
siden vi oversendte bekymringsmeldingen, noe som førte til 
vurderingen om å fremme en sak til Idrettstinget 2025. Dette ble tatt 
opp i styremøte 14/24. Etter å ha vært i dialog med NIF Juridisk i januar 
2025, ble vi rådet til å sende våre konkrete forslag til endring i NIFs 
sanksjonsreglement direkte til Idrettsstyret, da sanksjonsreglementet 
er tatt ut av NIFs lov. Det betyr at Idrettsstyret kan vedta endringer. 
NSIs lovutvalg har bistått i prosessen og har gjennomgått 
sanksjonsreglementet.  

 

AR innledet saken. Følgende ble lagt til utover saksgrunnlaget: 
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• Saken i NIFs Domsutvalg er nå ferdig behandlet. Forslag til 

endring av NIFs sanksjonsreglement er derfor oppdatert for å 

samsvare med dette 

 
Følgende kom opp i behandlingen av saken: 

• Om det ikke har skjedd noe innen medio september bør vi 

vurdere å gå ut med en mediesak 

• AU avtaler prat med AU i NIF før styremøtet i juni 

 

 

 

 
 

Vedtakssak 10/4/25: 

Tid og sted Forbundstinget 2026 

SAK: AR 

 

Forbundstinget 2024 ga forbundsstyret fullmakt til å fastsette sted for 
NSIs forbundsting 2026. De siste 5 årene har NSI arrangert sitt 
forbundsting i februar. Erfaringen fra de to foregående 
forbundstingene er at det har vært krevende å få lukket årsregnskapet 
innen de fristene som foreligger for utsending av tingpapirer. Likevel er 
det krevende å finne et mer egnet tidspunkt/en mer egnet måned, gitt 
vår medlemsmasse og deres årshjul på studiet. I henhold til egen lov 
skal forbundstinget gjennomføres innen utgangen av april. 

 

AR innledet saken. Følgende ble lagt til utover saksgrunnlaget: 

• TSI har lagt SL Tromsø til 26. februar til 1. mars 

Vedtak:  
Forbundsstyret vedtar å oversende forslag til endringer i NIFs 
sanksjonsreglement til Idrettsstyret, med de innspill som kom i saken. 
Forbundsstyret ber generalsekretær om å oversende forslaget og 
holde forbundsstyret orientert om videre prosess. 
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• Trøndelag har vinterferie i uke 8, ikke 10 

 
Følgende kom opp i behandlingen av saken: 

• Landsmøtet til NSO blir mest sannsynlig medio mars 

• Oslo og omegn er mest praktisk og økonomisk bærekraftig 

 

 

 

Vedtakssak 11/4/25: 

Representanter årsmøte SFF 

SAK: AR 

 

Studentidretten vil 2024-2028:  
1.0 Studentidretten vil være en pådriver for en bærekraftig og robust 

utvikling 
2.0 Studentidretten vil være en arena som styrker og utvikler 

eksisterende aktivitetstilbud og medlemsmasse 
 

Særforbundenes Fellesorganisasjon (SFF) har innkalt til årsmøte 6.mai 
2025 på Ullevål Stadion. Agenda og årsmøtedokumenter sendes ut 
senest 3 uker før årsmøtet. NSI har to representanter til årsmøtet, hvor 
én har stemmerett.  

 

AR innledet saken. Følgende kom opp i behandlingen av saken: 

• Samme dato som digitalt møte IPA 

 

Vedtak:  
Forbundsstyret beslutter å gjennomføre Forbundstinget 2026 i Oslo 
og omegn, den 6.-8. mars. Forbundsstyret ber administrasjonen gå i 
dialog med aktuelle steder for overnatting og møterom før 
sommeren, og komme tilbake til forbundsstyret i første styremøte til 
høsten med en tidslinje med milepæler frem mot Forbundstinget. 
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Vedtakssak 12/4/25: 

Delegater ekstraordinært GA EUSA 

SAK: AR 

 

Studentidretten vil 2024-2028:  
1.0 Studentidretten vil være en pådriver for en bærekraftig og robust 

utvikling 
2.0 Studentidretten vil være en arena som styrker og utvikler 

eksisterende aktivitetstilbud og medlemsmasse 
 

EUSA har innkalt til digitalt ekstraordinær generalforsamling 5.juni 
2025. Agenda og relevante dokumenter blir oversendt senest 30 dager 
før generalforsamlingen. Basert på tilsendt informasjon er det 
endringer i statuttene som vil bli behandlet. 

NSI kan stille med to stemmeberettigede delegater.  

 

AR innledet saken. Følgende kom opp i behandlingen av saken: 

• Bør stille med de samme personene på internasjonal arena som 

har vært til stede tidligere 

 

Vedtak:  
Forbundsstyret vedtar å sende KN og CØ som representanter fra 
Norges studentidrettsforbund til årsmøtet i SFF. KN stiller med 
stemmerett.  
 
Forbundsstyret ber representantene om å involvere resten av styret 
etter behov, og forankre overordnede innspill i eget styrevedtak i 
forkant av årsmøtet.  
 
Representantene står videre fritt til å ta valg basert på informasjon og 
innspill som måtte komme under selve debatten, og NSIs verdier og 
langtidsplan skal uavhengig dette ligge til grunn i vurderingene. 
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Vedtakssak 13/4/25: 

Delegat generalforsamling FISU 

SAK: AR 

 

Studentidretten vil 2024-2028:  
1.0 Studentidretten vil være en pådriver for en bærekraftig og robust 

utvikling 
2.0 Studentidretten vil være en arena som styrker og utvikler 

eksisterende aktivitetstilbud og medlemsmasse 
 

FISU har innkalt til generalforsamling 14.juli i Dusseldorf, to dager før 
åpningsseremonien til WUG Rhine-Ruhr. Agenda og relevante 
dokumenter blir oversendt senest to måneder før generalforsamlingen. 
Det er ikke valg i FISU i år. NSI kan stille med én stemmeberettiget 
delegat til generalforsamlingen, og generalsekretær har møterett.  

 

AR innledet saken. Følgende kom opp i behandlingen av saken: 

• Gjerne opplys om muligheten for å delta som observatør 

• YLS bør delta på denne arenaen om mulig 

 

 

Vedtak:  
Forbundsstyret vedtar å sende AH og YLS som delegater fra Norges 
studentidrettsforbund til ekstraordinær generalforsamling i EUSA.  
 
Forbundsstyret ber delegatene om å involvere resten av styret etter 
behov, og forankre overordnede innspill i eget styrevedtak i forkant av 
generalforsamlingen.  
 
Delegatene står videre fritt til å ta valg basert på informasjon og 
innspill som måtte komme under selve debatten, og NSIs verdier og 
langtidsplan skal uavhengig dette ligge til grunn i vurderingene. 
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Vedtakssak 14/4/25: 

Søknad Studentlekene Tromsø 2026 

SAK: BSL 

 

Studentidretten vil 2024-2028:  
2.0 Studentidretten vil være en arena som styrker og utvikler  
eksisterende aktivitetstilbud og medlemsmasse  
3.2 Inkludere og ivareta flere aktive medlemmer i aldersgruppen 19-
29 år  

 

Tromsøstudentenes idrettslag søker om å avholde Studentlekene 
Tromsø 2026. BSL har vært på veiledning i Tromsø for å gjennomgå 
forhold knyttet til sammensetning av styre, aktuelle idretter og skriving 
av selve søknaden. Søknaden innebærer både idretter TSI har vist at de 
er kapabel til å gjennomføre på en god måte tidligere, som innebandy 
og håndball. I tillegg er det gjort et kartleggingsarbeid både i og utenfor 
klubben angående arrangering av nye idretter.  

 

BSL innledet saken. Følgende ble lagt til utover saksgrunnlaget: 

• Etter dialog mellom NSI, TSI og Scandic har TSI valgt å endre 

dato for SL Tromsø 2026 grunnet økonomiske hensyn til 

deltakerne 

Vedtak:  
Forbundsstyret vedtar å sende AH som delegat fra Norges 
studentidrettsforbund til generalforsamling i FISU.  
 
Forbundsstyret ber AH om å involvere resten av styret etter behov, og 
forankre overordnede innspill i eget styrevedtak i forkant av 
generalforsamlingen.  
 
AH står videre fritt til å ta valg basert på informasjon og innspill som 
måtte komme under selve debatten, og NSIs verdier og langtidsplan 
skal uavhengig dette ligge til grunn i vurderingene. 
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Følgende kom opp i behandlingen av saken: 

• Kostnaden for å leie et anlegg for en idrett er lik uavhengig av 

idrett (samme anlegg), men idrett i ulike anlegg kan ha store 

kostnadsforskjeller 

• Bør vurdere å skille mellom cup og NM 

• Ønsket fra TSI er å ha ulik pris på de ulike idrettene sett opp 

mot antall dager aktiviteten går over 

• SL bør sees på som en pakkeløsning hvor du får mer enn kun 

deltakelse i idretten 

 

 

 
 

 

Vedtak:  
Forbundsstyret vedtar å tildele Tromsø studentidrettslag 
Studentlekene Tromsø, 26. februar til 01. mars 2026, med de innspill 
som kom i saken og med følgende bemerkninger: 

- Vannsklie forblir tidfestet høst - godkjennes ikke som SNM. 

Kan arrangeres som cup. 

- Beslutning knyttet til tidfesting av basketball (3v3 og 5v5) og 

sjakk flyttes til styremøtet i juni etter dialog med relevante 

arrangører.  

- Functional fitness får unntak fra konkurransereglementet og 

tildeles som SNM til tross for at det ikke er arrangert som cup 

tidligere. Med forbehold om at de møter krav for SNM med 

antall klubber og deltakere. 

- Yukigassen er tidfestet vår og er en redaksjonsfeil. Flyttes 

tilbake til riktig plass i forbindelse med revidering av 

konkurransereglement inn mot styremøte i juni. 

- SL Tromsø 2026 får dispensasjon til å benytte ev. revidert 

konkurransereglement hva gjelder deltakeravgift. 
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Diskusjonssak 1/4/25: 

Bankett/Avslutningsseremoni ved SNM 

SAK: BSL 

Studentidretten vil 2024-2028:  
2.0 Studentidretten vil være en arena som styrker og utvikler  
eksisterende aktivitetstilbud og medlemsmasse  
3.2 Inkludere og ivareta flere aktive medlemmer i aldersgruppen 19-
29 år  

 

Basert på tilbakemeldingene ved utøverevaluering av SNM håndball, 
innebandy, badminton og trippel (langrenn, innendørs orientering og 
romaskin) ser administrasjonen at det er svært ulike forventninger til 
avslutningsseremoni ved SNM. I dag tillater ikke 
konkurransereglementet at SNM tar ekstra avgift for 
avslutningsseremoni, i motsetning til SL hvor det er åpent for dette så 
lenge det holder seg innenfor et gitt makstak. Ettersom 
konkurransereglementet har svært få krav fra NSIs side tilbys det 
heller ikke støtteordninger for avslutningsseremoni slik det gjøres til 
gjennomføring av idrett. Tilbakemeldinger ved evaluering viser at 
forventningene fra deltakere sjeldent samsvarer med det 
arrangørkomiteene får til innenfor sine økonomiske rammer.  
 
 
Forbundsstyret diskuterte følgende: 

• Burde konkurransereglementet åpne for muligheten til å ta 

ekstra avgift for avslutningsseremoni? Skal denne i så fall ha et 

makstak? 

• Hvordan kan vi sikre at en eventuell avgift ikke blir en barriere 

for deltakelse? 

• I hvilken grad skal NSI blande seg i utenomsportslige 

arrangement ved SNM, som kveldsarrangement fredag og 

bankett lørdag? 

• Diskuter fordeler og ulemper ved følgende scenario:  

o NSI gjennomfører avslutningsseremoni i form av 

medaljeutdeling etter finale (med de krav som er i dag). 

På kveldstid står arrangør fritt til å gjennomføre 

bankett (eller annet format) mot en viss ekstra avgift. 

Betalingen går gjennom NSIs påmeldingssystem, men 
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vi blander oss ikke videre i opplegg og gjennomføring 

utover rådgivning ved forespørsel.  

 
 
Følgende kom opp i diskusjonen: 

• Det burde være mulig å legge til en ekstra avgift for 

avslutningsseremoni/bankett 

• Bør være et totalt maksbeløp 

• Bør se på muligheten for å splitte kostnaden for 

idrettsdeltakelse og avslutningsseremoni/bankett 

• Kan det tilbys dugnad som form for betaling? 

• Det bør være en tydelig avklaring om NSI skal involvere seg i alt 

eller ingenting 

• Et alternativ er at medaljeseremoni er det siste NSI har formelt 

ansvar for 

• Ikke sette noe krav etter endt premieutdeling 

• Uavhengig av det som skjer i etterkant av sportslig opplegg vil 

det assosieres med arrangementet 

• Viktig å ta hensyn til totalinntrykk 

• Trygghet for deltakerne er viktig å tenke på 

 

Diskusjonssak 2/4/25: 

Dommerhonorar og dommerfakturering 

SAK: BSL 

 

Studentidretten vil 2024-2028:  
2.0 Studentidretten vil være en arena som styrker og utvikler  
eksisterende aktivitetstilbud og medlemsmasse  
3.2 Inkludere og ivareta flere aktive medlemmer i aldersgruppen 19-
29 år  

 

Da matrisen for dommerhonorar og fakturering ble laget var målet at 
det skulle være et tilnærmet nullsumsluttspill. Solidaritetsmodellen var 
også i tankene, hvor enkelte idretter betaler mer enn faktisk kostnad 
for å dekke opp andre idretter (typisk ved SL). Et eksempel på dette er 
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svømming. Det er også tatt høyde for antall deltakere per lag, slik at lag 
med flere utøvere betaler mer enn lag med få utøvere.  

 

Slik matrisen er satt opp i dag har forbundet større utgifter enn 
inntekter på denne posten. I tillegg til dette er tilbakemelding fra 
arrangør og dommere at dommerhonoraret ikke er høyt nok for å 
tiltrekke seg dommere på tilstrekkelig nivå, spesielt i de største 
idrettene hvor både krav og forventninger fra deltakere er høye. Noen 
av honorarene er ikke i tråd med det dommere vanligvis får ved å 
dømme i sine respektive særforbund.  Det er også vanlig i flere idretter 
at dommere får dekket kost og losji på ulike vis, men dette er det ikke 
noe om i konkurransereglementet i dag, som fører til at 
arrangementskomite eventuelt må ta denne kostnaden selv for å dekke 
inn krav om dommere.  

 
Forbundsstyret diskuterte følgende: 

• Per nå tar forbundet en stor andel av dommerkostnadene 

(varierer fra idrett til idrett). Skal denne praksisen fortsette, 

eventuelt hvordan skal differansen i dommerkostnader dekkes 

inn? 

• Dersom dommerhonoraret økes i enkelte idretter, må 

kostnaden dekkes inn. Hvor skal denne kostnaden dekkes inn? 

 
 
Følgende kom opp i diskusjonen: 

• NSI bør ta den største kostnaden på dommere 

• Mulighet å splitte i to (50/50) 

• Må finne en bærekraftig løsning som sikrer at NSI kan ta den 

største delen langsiktig 

• Dommerhonoraret bør økes da det ligger under hva en del 

særforbund gir i egne kamper 

• Viktig å se på hva en dommer får totalt, herunder overnatting, 

en større tur mv. 

• Bør det være ulike satser mellom gruppespill og sluttspill? 

• Bør se på muligheten for at en sponsor kan gå inn og dekke 

dommerkostnadene 

• Se på trainee-opplegg hos andre særforbund 
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Diskusjonssak 3/4/25: 

Innkomne forslag til Idrettstinget 2025 

SAK: AR 

 

Studentidretten vil 2024-2028:  
1.0 Studentidretten vil være en pådriver for en bærekraftig og robust 
utvikling 

 

NIF mottok totalt 27 innkomne forslag fra særforbund og 
idrettskretser innen fristen 23.januar. Det var frist for å endre, trekke 
eller sammenslå forslag 15.mars, hvor det nå foreligger 15 forslag som 
skal behandles på Idrettstinget 2025. NIF sine forslag til Idrettstinget 
vil bli publisert sammen med sakspapirene, 1 måned før tinget, men på 
åpen time for organisasjonen 20.mars ble vi informert om at NIF 
kommer til å fremme følgende forslag: 

• Endring av NIFs lov § 3-4 (1) u): 
o Reduksjon i antallet i NIFs Påtalenemd 
o Nemnda har ønsket lovendringen selv 

• Endring av NIFs lov § 6-3 ny (2): 
o Ivareta forpliktelser som NOK/PK 
o Idrettsstyret kan midlertidig ta opp nye særforbund 

dersom det er nødvendig. Permanente opptak må til 
Idrettstinget 

• Endring av NIFs lov § 11-1: 
o Idrettsstyret vedtar NIFs sanksjonsreglement 
o Behov for klargjøring i bestemmelsen 

 
 
Forbundsstyret diskuterte følgende: 

1. Hvilke innkomne forslag skal NSI støtte/ikke støtte?  

2. Hvilke innkomne forslag skal vi engasjere oss i, herunder ta 

ordet under tingbehandlingen? 

3. Er det saker vi i utgangspunktet støtter intensjonen på, men 

som bør justeres, hvor vi bør gå i dialog med innsender i forkant 

av Idrettstinget? 
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Diskusjonssak 4/4/25: 

Aktuelle deltakere på idrettspolitisk 
nettverkssamling NIF 

SAK: AR 

 

Studentidretten vil 2024-2028:  
1.2 Utvikle kompetente ledere og veldrevne studentidrettslag 
3.3 Levere kompetente ledere til idretten og til samfunnet for øvrig 

 

NIF inviterer til idrettspolitisk nettverkssamling i forbindelse med 
Idrettstinget 2025. Målgruppen er unge styremedlemmer i NIF, 
idrettskrets, særforbund og fra andre organisasjonsledd. Arenaen vil gi 
deltakere mulighet til å dele erfaringer, øke kunnskap og bygge 
nettverk. 

 

NIF har satt en øvre grense på 30 deltakere mellom 15-26 år. Det er 15 
plasser til unge styremedlemmer i NIF, IK og SF og 15 plasser til unge 
ledere uansett verv og rolle i idrettsorganisasjonen. Det er mulig å 
kombinere deltakelse i dette programmet med å være representant for 
sitt organisasjonsledd under idrettstinget. Ved flere søknader enn 
plasser vil NIF fordele deltakerplassene ut ifra verv, organisasjonsledd, 
kjønn og geografi. 

 

Forbundsstyret diskuterte følgende: 

• Hvem er aktuelle kandidater til å delta på samlingen? 

• Hvor mange skal vi melde på, og skal det være en prioritering? 

• Kostanden for reise ligger ikke i dagens budsjett. Hvem skal ta 

kostnaden for ev. deltakelse? 

 

AR innledet saken. Følgende kom opp i diskusjonen: 

• MD og IES blir med fra FS 
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Diskusjonssak 5/4/25: 

Medlemskap SFF 

SAK: AR 

 

Studentidretten vil 2024-2028:  
1.1 Styrke studentidrettens posisjon og rammebetingelser 
3.1 Styrke mesterskapstilbudet i samarbeid med andre særforbund 
og nasjoner 
 

 

NSI er medlem av Særforbundenes Fellesorganisasjon (SFF). Dette har 
vi vært siden før 2012, og vi har vært aktive opp gjennom årene på 
både medlemsmøter og med egne representanter i styret. 
Administrasjonen opplever at SFF har mistet sin tidligere rolle og 
posisjon i idrettsorganisasjonen, og det er ønskelig at forbundsstyret 
diskuterer hvorvidt NSI skal fortsette å være medlem av SFF. I dag er 
45 av 55 særforbund medlem i SFF, men det er rundt 20 særforbund 
som oppleves som aktive medlemmer. 
 
 
Forbundsstyret diskuterte følgende: 

1. Hvilken verdi har SFF for norsk idrett i 2025? 

2. Hvilken verdi har SFF for norsk studentidrett i 2025? 

3. Skal NSI fortsette å være medlem i SFF etter 2025? 

 
 

 

Diskusjonssak 6/4/25: 

Evaluering kontaktpersonordningen 

SAK: AU 
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Studentidretten vil 2024-2028:  
1.2 Utvikle kompetente ledere og veldrevne studentidrettslag 

 

I styremøte 7/24 ble det vedtatt en ny kontaktpersonordning, som 
erstattet den tidligere fadderordningen. I styremøte 10/24 ble det 
vedtatt en instruks for kontaktpersonordningen, og i henhold til 
instruksen skal ordningen evalueres våren 2025. 

 

Forbundsstyret diskuterte følgende: 

1. Hvordan har styremedlemmene jobbet i henhold til vedtatt 
instruks i perioden september-mars? 

2. Hvordan har forbundsstyret opplevd at instruksen har fungert i 
praksis? 

3. Er det behov for endringer i instruksen? 

 

 

 

 

Diskusjonssak 7/4/25: 

Evaluering halv periode FS 

SAK: AH 

 

Studentidretten vil 2024-2028:  
1.2 Utvikle kompetente ledere og veldrevne studentidrettslag 

 

AH innledet saken. AH har i forkant gjennomført 1-1 samtaler med alle i 
styret, og basert på disse samtalene ble det gitt en felles 
oppsummering. I tillegg diskuterte styret hvordan de skulle styrke 
arbeidet fremover. 
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Amalie Husby avsluttet møtet lørdag 5.april kl.18:00.  
 

Frist for merknader til protokoll: 13.april 2025 

Oslo, 6. april 2025 

Atle Rolstadaas, generalsekretær (sign.) 


	Styremøte 4/25
	SAKSLISTE
	Intro
	Infosaker

	President Amalie Husby åpnet styremøtet lørdag 5.april kl.10:00.
	Godkjenning av innkalling, agenda og valg av ordstyrer
	Gjennomgang av NSIs oppfølgingsprotokoll
	Informasjonssak 2/4/25: Informasjon fra AU
	Informasjonssak 3/4/25: Informasjon fra anleggsutvalget
	Informasjonssak 4/4/25: Informasjon fra bærekraftsutvalget
	Informasjonssak 5/4/25: Informasjon fra markedsutvalget
	Informasjonssak 6/4/25: Informasjon kandidatur EUSA 2025
	Informasjonssak 7/4/25: Protester SNM Håndball og SNM Innebandy
	Vedtakssak 6/4/25:  Årsregnskap og årsberetning 2024
	Vedtakssak 7/4/25:  Regnskapsrapport pr 24.mars 2025
	Vedtakssak 8/4/25: Samarbeidsavtale Scandic
	Vedtakssak 9/4/25: Endringer i NIFs sanksjonsreglement
	Vedtakssak 10/4/25: Tid og sted Forbundstinget 2026
	Vedtakssak 11/4/25: Representanter årsmøte SFF
	Vedtakssak 12/4/25: Delegater ekstraordinært GA EUSA
	Vedtakssak 13/4/25: Delegat generalforsamling FISU
	Vedtakssak 14/4/25: Søknad Studentlekene Tromsø 2026
	Diskusjonssak 1/4/25: Bankett/Avslutningsseremoni ved SNM
	Diskusjonssak 2/4/25: Dommerhonorar og dommerfakturering
	Diskusjonssak 3/4/25: Innkomne forslag til Idrettstinget 2025
	Diskusjonssak 4/4/25: Aktuelle deltakere på idrettspolitisk nettverkssamling NIF
	Diskusjonssak 5/4/25: Medlemskap SFF
	Diskusjonssak 6/4/25: Evaluering kontaktpersonordningen
	Diskusjonssak 7/4/25: Evaluering halv periode FS



